

6

企業傳訊 Corporate Communications

企業傳訊 Corporate Communications

在 2024/25 年度，扶康會繼續秉承「共融」理念，透過多元化活動促進殘疾人士與社區的交流互動，為服務使用者帶來豐富而精彩的生活體驗。我們欣見社會各界對共融理念的積極支持，並衷心感謝企業伙伴以不同形式參與，為殘疾人士創造更多機會。

In 2024/25, the Society remained steadfast in advancing our mission of 'inclusion' through a wide range of initiatives that facilitated meaningful connections between persons with disabilities and the community. These programmes have enriched our service users' lives through diverse and engaging experiences. We are deeply encouraged by the growing support from all sectors of society for championing inclusion. Our sincere appreciation is extended to our corporate partners whose enthusiastic participation in various capacities has created exceptional opportunities for persons with disabilities to thrive.

多年來，本會積極聯繫社會各界，攜手建立傷健共融的社會，讓服務使用者探索生活多樣性，發揮潛能，並促進社會大眾對殘疾人士的理解與接納，共創和諧共融的未來。

Over the years, the Society has forged meaningful partnerships across various sectors to foster an inclusive community for persons with and without disabilities. These collaborations empower our service users to embrace life's diversity, offering platforms to express themselves and unlock their potential. In addition, they deepen public understanding of persons with disabilities. Together, we build strong connections and strive for a harmonious, inclusive future.



籌款及捐贈 Fundraising and Donation

籌款 Fundraising

2024/25 年度，扶康會承蒙社會各界的支持，於多項籌款活動中共籌得五百九十五萬港元。有賴一眾善心人士的捐助，為本會的服務籌募經費，齊心建設共融社會，為殘疾人士創造多姿多采的人生。

In 2024/25, Fu Hong Society received support from various sectors of the community, and raised HK\$ 5.95 million through fundraising activities. We would like to extend our heartfelt gratitude to all compassionate donors whose contributions have strengthened our services. These contributions have played a pivotal role in fostering an inclusive society and enriching the lives of persons with disabilities.



全港賣旗日

扶康會全港賣旗日於2024年11月2日圓滿結束，感謝各界人士的捐款，以及超過三千五百名義工、職員、服務使用者及其家人的支持，身體力行參與賣旗籌款，為本會非資助服務發展籌得超過一百三十五萬港元善款。

Territory-Wide Flag Day

Fu Hong Society's Territory-wide Flag Day was held on 2 November 2024. We express our heartfelt gratitude to all donors and over 3,500 volunteers, staff, service users, and their families. These individuals actively participated in Flag Day.

The Society has raised more than HK\$ 1.35 million, which will support the development and operation of our non-subsidized services.



捐款支持 Donate to Support

深灣遊艇俱樂部

感謝深灣遊艇俱樂部對牽蝶中心的支持，本年度再度捐款為有特殊需要兒童提供訓練及職業治療服務，讓服務使用者發展潛能。於聖誕節期間，深灣遊艇俱樂部更為本會牽蝶中心及牽蝶康兒中心的服務使用者準備窩心的聖誕禮物，在節日中增添歡愉。而本會於古洞新開展的護理家舍——古洞之家亦獲捐款，於睡房添置兩台天花吊機，為服務使用者提供更安全及舒適的搬扶輔助。

The Aberdeen Marina Club

We extend our heartfelt gratitude to the Aberdeen Marina Club for their unwavering support of the Hin Dip Centre. This year, their generous donation has once again enabled us to provide essential training and occupational therapy services for children with special needs, empowering them to reach their full potential. During the Christmas season, the Aberdeen Marina Club spread festive cheer by gifting thoughtful presents to the Hin Dip Centre and Hin Dip Hong Yee Centre, enhancing the holiday joy for our service users. Additionally, our newly established care home in Kwu Tung, Kwu Tung Home, received a donation that funded the installation of two ceiling hoists in bedrooms to ensure safer and more comfortable lifting and transfer support for our service users.



伙伴合作 Partnership

扶康會 ESG 研討會

本會重視「環境、社會和管治」議題，於2025年1月舉辦「ESG研討會」。感謝企業伙伴及社會各界人士的支持及參與，是次活動促進了企業、社區及機構之間的合作夥伴關係，為可持續發展奠定了良好的基礎，攜手推動 ESG 理念。



Fu Hong Society ESG Forum

The Society is deeply committed to Environmental, Social, and Governance (ESG) principles. In January 2025, we successfully organised the 'ESG Forum', and we extend our sincere appreciation to our corporate partners and community members for their unwavering support and active participation. This event strengthened collaboration among businesses, communities, and organisations, establishing a solid foundation for sustainable development and driving forward the ESG vision together.



商界展關懷

本會於2024/25年度，繼續與各企業、專業團體及商會保持緊密合作，以不同形式支持殘疾人士。衷心感謝各界攜手同行，一同在邁向共融的路上努力。

於2025年5月20日至21日，本會參與由香港社會服務聯會假香港會議展覽中心舉辦的「S+ 高峰會暨博覽」。展位以「Fu Hong Art Hub 共融藝術」作主題，讓社會大眾了解到殘疾人士在創作上的魅力及才華，展現他們的無限可能性。於博覽中，本會代表亦積極與社會各界交流，旨在為機構及服務使用者開創更多合作機遇，與大家「齊建共融社會」。



扶輪社 Rotary Club

Caring Company Scheme

In 2024/25, the Society maintained strong partnerships with businesses, professional organisations, and chambers of commerce to advance diverse initiatives that support persons with disabilities. We sincerely thank all our partners for their dedication to fostering a more inclusive society.

On 20-21 May 2025, the Society took part in the 'S+ Summit and Expo', hosted by the Hong Kong Council of Social Service at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. Our booth, themed 'Fu Hong Art Hub - Inclusive Art', showcased the creativity and talent of persons with disabilities, demonstrating their limitless potential. Throughout the event, our team actively connected with community stakeholders to explore new collaboration opportunities, reinforcing our shared mission to 'build an inclusive society'.





香港會議展覽中心 (管理) 有限公司
Hong Kong Convention and Exhibition
Centre (Management) Limited



會德豐地產 (香港) 有限公司
Wheelock Properties (Hong Kong) Limited



港基物業管理有限公司
Citybase Property Management Limited



香港保險中介行業協會
Hong Kong Insurance Intermediaries Association

港基慈善義賣 2024 「樂善·共融 10+ 慈善義賣」

本會感謝港基物業管理有限公司多年的支持，再次成為港基慈善義賣的受惠機構之一。更於「樂善·共融 10+ 慈善義賣」中，設置扶康會義賣攤位，為本會服務使用者籌款。

Citybase Property Management Limited 'Citybase Fundraising Fair 2024'



Thanks to Citybase Property Management Limited for their continued partnership and support, we are honoured to have been selected once again as a beneficiary of the 'Citybase Fundraising Fair,' where we hosted a dedicated booth to raise vital funds for our service users.



「畫出創意展共融」扶康會巡迴藝術展

於 2024 年 6 月至 12 月下旬，本會很榮幸能於港基物業管理有限公司管理的十五個屋苑舉辦「畫出創意展共融」扶康會巡迴藝術展，首站設於嘉湖鄉村俱樂部。是次巡迴藝術展中展出本會展能藝術家世傑的十幅畫作，以及由扶康會賽馬會石圍角工場服務使用者製作的升級再造木工藝品。港基物業有限公司更支持本會於場內義賣由服務使用者製作的康姨曲奇及升級再造木工藝品，讓社會大眾了解到殘疾人士的才華，共同推廣共融社會的理念。



Fu Hong Society's 'Inclusive Art' Roving Exhibition

From June to December 2024, the Society was privileged to present the 'Fu Hong Society's "Inclusive Art" Roving Exhibition' across 15 residential properties managed by Citybase Property Management Limited, with Kingswood Country Club as the first stop for the Roving Exhibition. The exhibition featured ten captivating paintings by our artist with disability, Sai Kit. It also featured upcycled wooden crafts meticulously crafted by service users from Fu Hong Society Jockey Club Shek Wai Kok Workshop. To further champion inclusivity, Citybase Property Management Limited generously facilitated the on-site charity sales of Madam Hong's Bakery cookies and upcycled wooden crafts made by service users. This initiative not only showcased the artistic talents of persons with disabilities but also engaged the public in fostering a more inclusive society.

「繆斯·想·賞」展能藝術家畫展

本會感謝 Beyond Coffee & Bar 再度支持，於 2024 年 8 月至 9 月於店內展出十四位怡諾成人訓練中心展能藝術家的作品，讓大眾接觸並了解到殘疾人士的才能。



是次畫展主題為「繆斯·想·賞」，靈感來自於主管藝術與科學的希臘神話女神——繆斯，象徵著本會每位藝術小組的成員都是藝術家，發揮自己所想，讓社會人士欣賞他們的藝術潛能。此外，本會亦於 2024 年 9 月 11 日同場舉辦共融市集，讓一眾參加者可於現場購買殘疾人士的手工藝品及曲奇。

Inclusive Art Exhibition

The Society expresses heartfelt gratitude to Beyond Coffee & Bar for their unwavering support. Between August and September 2024, their venue hosted a special exhibition featuring artworks by 14 artists with disabilities from our Yi Lok Adult Training Centre, providing a fantastic opportunity for the public to discover the talents of persons with disabilities.



Titled 'Muse·Imagine·Appreciate,' the exhibition drew inspiration from the Greek muses - goddesses of arts and sciences - reflecting the belief that every individual in our art group is a true artist. Through their imaginative expressions, our artists invited the community to recognise and value their remarkable potential. The collaboration culminated in an Inclusive Market on 11 September 2024, where visitors could purchase unique handicrafts and delicious cookies made by persons with disabilities, further supporting our mission of social inclusion.

國際廚師日 2024

感謝香港廚師協會再次邀請，本會繼續成為「國際廚師日」的受惠機構之一，同時獲華懋集團贊助荃灣西如心酒店作是次活動場地。當天，各廚師身體力行服務弱勢社群，讓本會四百多位服務使用者及照顧者品嚐到色香味俱全的美食，盡顯社會對他們的關愛。此外，香港廚師協會亦為扶康會康復中心多位服務使用者製作愛心飯盒。



International Chefs Day 2024

Thank you to the Hong Kong Chefs Association for their continued support, once again selecting our organisation as a beneficiary of 'International Chefs' Day.' This meaningful event was made possible through the generous support of Chinachem Group, who kindly provided the venue at Nina Hotel Tsuen Wan West. During the event, our dedicated chefs passionately served members of our community, treating more than 400 of our service users and caregivers to exquisitely prepared meals. This wonderful initiative beautifully demonstrated society's care and inclusion for persons with disabilities. As a special gesture of kindness, the Hong Kong Chefs Association also prepared heartfelt lunchboxes for service users at the Fu Hong Society Rehabilitation Centre.



Everyone is Beautiful 慈善嘉年華

由港匯扶輪社主辦、聯同本會在內九所非牟利機構聯合協辦的「Everyone is Beautiful 慈善嘉年華」，於2024年11月23日至24日圓滿結束。活動透過精彩的節目及攤位遊戲，讓各界人士更了解傷健共融精神，一同關注精神健康。

'Everyone is Beautiful' Charity Carnival

The 'Everyone is Beautiful Charity Carnival' was successfully held on 23-24 November 2024, organised by the Rotary Club of The HUB Hong Kong in collaboration with nine non-profit organisations including the Society. Through engaging programmes and interactive booth games, the event effectively promoted public awareness of inclusion and mental health.



企業義工活動 Corporate Volunteer Activities



多年來，承蒙各企業伙伴的支持，企業義工們與本會服務使用者在不同的活動中享受相處時光，體驗生活。本會感謝各界的熱心支援，為殘疾人士送上溫暖。

Over the years, with the generous support of our corporate partners, dedicated volunteers have shared meaningful experiences and created joyful memories with our service users through a variety of activities. We extend our heartfelt gratitude to all our supporters for their unwavering support, which has brought immeasurable warmth to persons with disabilities.

戶外活動及參觀 Outdoor Activities and Visits

扶輪扶康親子共融日

九龍塘扶輪社與扶康會於2025年2月8日假沙田突破青年村舉辦「扶輪扶康親子共融日」，透過多元而療癒的活動，讓服務使用者和照顧者享受紓壓時光。



Rotary Club and Fu Hong Society Family Inclusive Day

On 8 February 2025, the Rotary Club of Kowloon Tong and Fu Hong Society co-hosted the 'Rotary Club and Fu Hong Society Family Inclusive Day' at Breakthrough Youth Village in Sha Tin. Through diverse and therapeutic activities, the event provided a relaxing and stress-relieving experience for service users and their caregivers.

真人圖書館

本會三位精神復元人士以朋輩形式到香港恒生大學與學生們分享經驗，打破社會對他們既有的標籤和印象。

Human Library

Three persons in mental recovery from the Society participated as ambassadors, sharing their experiences to challenge societal stereotypes about mental health with students at the Hang Seng University of Hong Kong.



扶康會賽馬會石圍角工場服務使用者獲邀，到港島區電車遊

Service users from Fu Hong Society Jockey Club Shek Wai Kok Workshop were invited for a tram tour across Hong Kong Island



摩根大通集團探訪毅信之家，與服務使用者製作小飾物

J.P. Morgan Group visited Ngai Shun Home, and crafted small accessories together with service users



參與共融工作坊 Participated in Inclusive Workshops

參與康姨餅房共融曲奇班

Participated in the Madam Hong's Bakery Cookies Workshop



Viva Goods Company Limited



余仁生 Eu Yan Sang Hong Kong



毅誠工場的服務使用者與通訊事務管理局義工隊，一同參與手工製作及團體遊戲

Ngai Shing Workshop service users and Communications Authority volunteers came together for crafts and team games



One-Eight-One Hotel & Serviced Residences 參與皮革共融工作坊

One-Eight-One Hotel & Serviced Residences participated in a leather workshop



新春童趣電影日

港基物業有限公司邀請來自扶康會賽馬會石圍角工場的服務使用者聯同嘉湖山莊的親子義工一同欣賞電影。

Charity Movie Day

Citybase Property Management Co., Ltd. hosted a special movie screening event, bringing together service users from Fu Hong Society Jockey Club Shek Wai Kok Workshop and parent-child volunteers from Kingswood Villas for an enjoyable shared movie-watching experience.



企業展銷

本會感謝各界友好伙伴邀請作慈善義賣及內部展銷活動，包括會德豐地產（香港）有限公司、香港航空有限公司、證券及期貨事務監察委員會、光大證券國際、香港會議展覽中心（管理）有限公司、南德認證檢測香港有限公司及馮氏律師行，讓服務使用者的成品能被社會看見。同時，服務使用者亦能透過寶貴的機會，參與其中，讓大眾了解殘疾人士的能力。

Corporate Trade Fair

Thanks to our corporate partners who provided charity sales opportunities for our service users, including Wheelock Properties (Hong Kong) Limited, Hong Kong Airlines Limited, the Securities and Futures Commission, Everbright Securities International, Hong Kong Convention and Exhibition Centre (Management) Limited, TÜV SÜD Hong Kong Limited, and Huen & Partners Solicitors. These initiatives provide a meaningful platform for our service users to showcase their talents to the broader community, and also help foster public awareness and appreciation for the capabilities of persons with disabilities.



會德豐地產 (香港) 有限公司
Wheelock Properties (Hong Kong) Limited



香港航空
Hong Kong Airlines Limited



證券及期貨事務監察委員會
Securities and Futures Commission



香港會議展覽中心 (管理) 有限公司
Hong Kong Convention and Exhibition Centre
(Management) Limited

媒體報道 Media Reports

多年來，媒體伙伴是一起推動社會共融的好拍檔。感謝各宣傳伙伴的支持，透過傳媒報道、網上及社交媒體，加深各界對殘疾人士的了解和關懷，傳達「以求為導、以愛同行」的訊息，攜手創建關愛社會。

Over the years, our media partners have been vital allies in promoting social inclusion. Thanks to all our publicity partners for their support through traditional media coverage, online platforms, and social media, which have deepened public understanding and care for persons with disabilities. Together, we convey the message of 'Your Need is the Lead, Walk together with Love,' working hand in hand to build a caring society.

